
Temat subwencja. Ministerstwo też widzi potrzebę podjęcia dyskusji o finansach
Ministerstwo Edukacji Narodowej widzi potrzebę podjęcia dyskusji na temat subwencjonowania
oświaty - zadeklarowała wiceminister Teresa Wargocka
Sekretarz stanu w Ministerstwie Edukacji Narodowej Teresa Wargocka odniosła się do kwestii
finansowania oświaty w trakcie wtorkowego posiedzenia komisji Wspólnej Rządu i Samorządu
Terytorialnego. Strona samorządowa KWRiST negatywnie zaopiniowała projekt rozporządzenia
w sprawie sposobu podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego
w roku 2016.  
Jak podkreślił przewodniczący Związku Gmin Wiejskich RP Marek Olszewski, generalnie od kilku lat
samorządowcy opiniują negatywnie wynikający z rozporządzenia sposób podziału części oświatowej
subwencji ogólnej.
- Uważamy, że system finansowania edukacji powinien być gruntownie ponownie zbadany, omówiony i
dostosowany do systemu funkcjonowania oświaty w Polsce teraz - zaznaczył.
Współprzewodniczący KWRiST prezydent  Lublina  Krzysztof Żuk podkreślił, że strona samorządowa
chętnie przedyskutuje z ministrem edukacji postulaty od wielu lat przedstawiane przez samorządy. -
Zdajemy sobie sprawę, że to wymaga czasu, więc ta uwaga dodatkowo daje (...) pretekst do powrotu do
dyskusji - podkreślił.
W odpowiedzi sekretarz stanu w Ministerstwie Edukacji Narodowej Teresa Wargocka zauważyła, że
resort edukacji dostrzega potrzebę podjęcia w 2016 r. dyskusji na temat subwencjonowania oświaty w
Polsce.
We wtorkowym posiedzeniu Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego wzięła udział premier
Beata Szydło. Szefowa rządu podkreśliła m.in., że nie powinna mieć dłużej miejsca zła praktyka
cedowania na samorządy kolejnych zadań bez zabezpieczenia finansowego.
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